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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de minister van Justitie over
mogelijke misstanden bij adopties uit
India. (Ingezonden 13 mei 2009)

1
Wat is uw reactie op de uitzending
over de mogelijke misstanden met
adopties uit India?1

2
Bent u bereid te onderzoeken waar
deze signalen vandaan komen, over
welke tehuizen het gaat, in welke
periode dit is geweest en of het
mogelijk ook adopties door
Nederlandse adoptieouders betreft?
Zo nee, waarom niet?

3
Herinnert u zich uw antwoorden op
eerdere Kamervragen uit 2007 over
adopties uit India?2 Wanneer kan de
Kamer het onderzoek naar wat er in
India mogelijk is misgegaan met
adopties tegemoet zien?3 Waarom
neemt dit onderzoek zoveel tijd in
beslag? Ziet u mogelijkheden dit
onderzoek te bespoedigen?

4
Deelt u de mening dat uiteindelijk de
vraag beantwoord moet worden in
welke periode het is voorgekomen
dat kinderen in India zijn gestolen en
verkocht? Wanneer denkt u deze
vraag, alsmede de vraag wat er
sindsdien is verbeterd aan het
toezicht en de controle op adopties
uit India, te kunnen beantwoorden?

5
Is er naar uw mening nog steeds
voldoende reden om vertrouwen te
houden in de Indiase adoptiepraktijk?
Kunt u uw antwoord toelichten?

6
In hoeverre is de Nederlandse
vergunninghouder die bemiddelt bij
de adoptie verantwoordelijk voor de
controle en het voorkomen van
illegale praktijken in het andere land?
Biedt het in de wet opnemen van het
Kwaliteitskader vergunninghouders
interlandelijke adoptie voldoende
garantie dat dergelijke misstanden
niet meer kunnen voorkomen? Kan
een vergunninghouder eigenlijk wel
echt controleren wat er allemaal
gebeurt in het andere land? Kunt u
uw antwoord toelichten?

7
Kunt u uw vragen beantwoorden
vóór het algemeen overleg
interlandelijke adoptie dat gepland
staat op 11 juni 2009?

1 EénVandaag, 11 mei 2009.
2 Aanhangsel van de Handelingen,
vergaderjaar 2006–2007, nr. 2033.
3 Kamerstuk 28 457, nr. 28, 29 en 30.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 29 mei
2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid
Langkamp (SP) van uw Kamer aan de
Minister van Justitie over mogelijke

misstanden bij adopties uit India
(ingezonden op 13 mei 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef er
naar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR36385
2009Z08851
0809tkkvr2784
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 5851


